
Formandsberetning 29. marts 2023

 Foreningsnyt:

o 2022 var alle landsbyer repræsenteret. Vi mangler nu Freerslev.

o Mange på maillisten – vi vil gerne ud til flere.

o Interessegrupper virker. Vi bør have flere, og skabe mere lokalt engagement.

 Visionerne er blevet læst. I Hammersholt og Ny Hammersholt danner de grundlag for den 
kommende helhedsplan. Der udestår stadig et spørgsmål om seniorboliger i området.

 Lokale nyheder:

o Brødeskov station flyttes, og er på plads i 2024.

o BaneDanmark bygger cykelsti på begge sider af Overdrevsvejen mod Funkevej.

 Mulige projekter i området:

o Solcellepark nord for Nr. Herlev.

o Fjernvarme i Ny Hammersholt, Skolen, BIF, Brødeskovparken og Nr. Herlev.

o Branding video for tilflyttere.

 Lokale ønsker:

o Cykelstien ved lilleskolen. Muligvis penge på vej.

 Byudvidelser i Favrholm, Favrhøj og Stadionkvarteret.
Fornyet høring i gang.

Bestyrelsen vil gerne takke uddelerne, som sikrer at vores Borgeravis altid når frem.

Og en særlig tak til Per Christiansen for det altid flotte arbejde med redigering af avisen, og til Helle 
Friis-Proschowsky som læser korrektur. Uden jer var det ikke muligt at levere en så flot avis.

På bestyrelsens vegne.

Mathias Skarby
Formand


